
 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Połączonych  

w dniu 22 kwietnia 2025 roku o godzinie 14:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Wisła 

Tomasz Bujok, Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski przywitał wszystkich obecnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski w związku z brakiem uwag do protokołu poprosił 

o jego przyjęcie. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 



 

 

 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/120/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w 

sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2025 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski omówił projekt uchwały oraz przedstawił wniosek 

Nadleśniczego Miasta Wisła w sprawie możliwości przedstawienia sprawozdania z działalności 

Nadleśnictwa Wisła za rok 2024 na sesji w kwietniu br. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/120/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w 

sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

 



 

 

9. Sprawozdanie z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 

Projekt uchwały omówiła kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena 

Bosowska. Poinformowała, że kładziony jest nacisk na przeznaczanie środków finansowych na 

działania miękkie i profilaktykę alkoholową. Kierownik dodała, że w ubiegłym roku na tego typu 

działania przeznaczone zostało mniej środków niż zaplanowano. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Zdzisław Pilch, Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

10. Sprawozdanie z działalności Nadleśnictwa Wisła za rok 2024 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że ten punkt porządku obrad 

zostanie omówiony przez Nadleśniczego Andrzeja Kudełku na jego wniosek na Sesji Rady Miasta 

oraz poprosił radnych o zapoznanie się z załączonym materiałem. 

 

11. Podjęcie następujących uchwał: 

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który poinformował, że 

konieczność zmiany WPF wynika ze zmiany budżetu. Przystąpiono do głosowania. 

 



 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2025 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który zaznaczył, że urósł deficyt 

budżetu. Radna Barbara Kędzior poprosiła Skarbnika o przygotowywanie opisu zmian 

dokonywanych w budżecie. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



 

 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso w opłacie miejscowej 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że liczba inkasentów nie 

uległa zmianie. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 

miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

opłacie miejscowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

d) zmieniająca uchwałę Nr LXIII/982/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 26 października 2023 

r. w sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi przez Gminę Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który poinformował, że w 

uchwale proponuje się podwyższenie obecnej stawki o 49 zł, co daje 316 zł/rok. Skarbnik Miasta 

na pytanie Radnej Barbary Kędzior odpowiedział, że to jest maksymalna stawka do 

zaproponowania. Przystąpiono do głosowania. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę Nr LXIII/982/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 26 października 2023 r. w 

sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi przez Gminę Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

e) w sprawie przyjęcia Rocznej oceny wdrażania Gminnej Strategii Rozwiazywania 

Problemów Społecznych w Mieście Wisła na lata 2016-2024, za rok 2024 

Projekt uchwały omówiła kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena 

Bosowska. Poinformowała, że w dużej mierze kładziony jest nacisk na rozwiązywanie problemów 

przemocy. Zaznaczyła również, że sprawozdanie przygotowane w takie formie jest po raz ostatni. 

Kierownik przedstawiła, że głównym problemem z jakim obecnie boryka się młodzież jest hazard, 

który coraz bardziej staje się zauważalne wśród młodych osób. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Rocznej oceny wdrażania Gminnej Strategii Rozwiazywania Problemów 

Społecznych w Mieście Wisła na lata 2016-2024, za rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

f) w sprawie przyjęcia regulaminu porządkowego dla terenu przy Szkole Podstawowej Nr 5 

w Wiśle 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który poinformował, że podjęcie 

takiej uchwały konieczne jest w celu uporządkowania oraz odpowiedniego oznakowania terenu 

przed Szkołą Podstawową nr 5 w Wiśle. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia regulaminu porządkowego dla terenu przy Szkole Podstawowej Nr 5 w 

Wiśle 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

 

g) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 

2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania 



 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który przedstawił zmiany w uchwale. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości jej pobrania i wykorzystania 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

h) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru "Wisła 

Centrum Przesiadkowe" 

Projekt uchwały omówiła inspektor referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Monika 

Wrzecionko, która poinformowała, że poprzednia uchwała w tej sprawie została uchylona w 

związki z czym sporządzony został nowy projekt uchwały w oparciu o wskazówki Wojewody. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru "Wisła Centrum 

Przesiadkowe" 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 



 

 

ZA (12) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Roman Cieślar, Zdzisław Pilch, Sławomir Wantulok 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu (Ochorowicza) 

Projekt uchwały omówiła inspektor referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Monika 

Wrzecionko, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu (Ochorowicza) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Roman Cieślar, Zdzisław Pilch, Sławomir Wantulok 

 



 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu (Partecznik) 

Projekt uchwały omówiła inspektor referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Monika 

Wrzecionko, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu (Partecznik) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Roman Cieślar, Zdzisław Pilch, Sławomir Wantulok 

 

k) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 5204/11 położonej w Wiśle (Czarne) 

Projekt uchwały omówiła inspektor referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Monika 

Wrzecionko, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Następnie 

poinformowała, że omawiana nieruchomość jest o powierzchni 912 m2. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 

jako działka nr 5204/11 położonej w Wiśle (Czarne) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zdzisław Pilch 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

(Skolnity) 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik. Przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

(Skolnity) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 



 

 

 

m) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości 

gruntowej, działki nr 5207/22 w Wiśle o powierzchni 100m2, zlokalizowanej przy ul. Czarne, 

na terenie Habsburskiej osady gospodarczej "U początków Wisły", będącej własnością 

Gminy Wisła, w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 15 lat. 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik, która 

przedstawiła, że na omawianej nieruchomości planowane jest powstanie małej gastronomi i sklepu 

z pamiątkami. Komisja dyskutowała o trybie oraz okresie zawarcia umowy z dzierżawcą. 

Burmistrz Miasta zapewnił, że przedstawi Radzie Miasta Wisła projekt umowy z dzierżawcą a jej 

podpisanie nastąpi po akceptacji Rady Miasta. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej, 

działki nr 5207/22 w Wiśle o powierzchni 100m2, zlokalizowanej przy ul. Czarne, na terenie 

Habsburskiej osady gospodarczej "U początków Wisły", będącej własnością Gminy Wisła, w 

trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 15 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

 

 

n) w sprawie odpowiedzi na wniosek z dnia 24 marca 2025 r. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski. Przystąpiono do 

głosowania. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odpowiedzi na wniosek z dnia 24 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch 

NIEOBECNI (2) 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

o) w sprawie odpowiedzi na skargę z dnia 7 marca 2025 r. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Wójcik. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odpowiedzi na skargę z dnia 7 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch 

NIEOBECNI (2) 



 

 

Roman Cieślar, Sławomir Wantulok 

 

12. Sprawy bieżące 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Marta Słowik przedstawiła wniosek Śląsko-

Beskidzkiego Związku Narciarskiego w sprawie wstrzymania pobierania opłaty za dzierżawę 

gruntu. Rada Miasta po przeanalizowaniu wniosku przystąpiła do głosowania przez podniesienie 

ręki. 

Głosowano (ręcznie) w sprawie: 

w sprawie wstrzymania pobierania opłaty za dzierżawę gruntu 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Rada Miasta nie wyraziła zgody na wstrzymanie pobierania opłaty za dzierżawę gruntu. 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Miasta o wysokość kar 

naliczanych dla Escape Roomu działającego na terenie miasta. Burmistrz Miasta odpowiedział, że 

sprawdzi i przekaże odpowiedź. 

Radny Bronisław Szalbót w imieniu mieszkańców dzielnicy Gościejów poprosił Burmistrza 

Miasta o zwrócenie się do firmy remontującej most o obniżenie materiałów remontowych w celu 

poprawy widoczności przy wyjeździe z dzielnicy. 

Radny Piotr Madzia w związku z licznymi zapytaniami mieszkańców zapytał o zmianę 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego w Malince. Burmistrz Miasta 

poinformował, że w pierwszej kolejności Miasto przystąpi do opracowania Planu Ogólnego Miasta 

najprawdopodobniej w połowie 2026 roku, a dopiero po jego uchwaleniu możliwe będzie 

przystąpienie do zmiany planu w Malice. 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

Przewodniczący Rady  

Miasta Wisła 

Janusz Podżorski 

 


